
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 30. 10. 2013

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - ospravedlnená
Prítomní poslanci OZ:  Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, 
Mgr. Iveta Žerebáková
Prizvaní: Mgr. Ľuboš Birtus – riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka
                Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Všeobecne záväzné nariadenia obce Likavka č. 2/2013 o určení výšky príspevku na           
     činnosť školy a školského zariadenia.
 4. Smernica upravujúca podmienky používania a prevádzkovania motorových vozidiel vo 
      vlastníctve obce Likavka.
 5. Zmena Smernice č. 5/2008 o hospodárení s finančnými prostriedkami na reprezentačné    
     a propagačné účely, občianske obrady, slávnosti, kultúrne a športové akcie obce Likavka.
 6. Doplnok k Územnému plánu obce Likavka.
 7. Zmena rozpočtu na rok 2013.
 8. Žiadosť o zmenu účelu dotácie z rozpočtu obce na rok 2013.
 9. Schválenie udelenia ceny obce.
10. Schválenie nájomných zmlúv.
11. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.9.2013 do       
      1.10.2013.
12. Informácie starostu obce.
13. Interpelácie poslancov OZ.
14. Diskusia.
15. Záver.

Pred začatím rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke starosta obce privítal riaditeľa ZŠ 
s MŠ  v Likavke  Mgr.  Ľuboša  Birtusa  a Mgr.  Janu  Solánskú  redaktorku  spravodajstva 
Tlačovej agentúry miest a obcí Slovenska.
Mgr.  Jana Solánská predstavila  Tlačovú agentúru miest  a obcí  Slovenska – TAMO, ktorá 
vznikla  pred  polrokom,  sídlo  má  v Žiline  a ponúka  obciam  a mestám  Slovenska  svoje 
mediálne služby formou komplexného agentúrneho servisu zo slovenských regiónov.
Mgr. Ľuboš Birtus informoval OZ o aktuálnej situácii a dianí v ZŠ s MŠ Likavka po nástupe 
do funkcie, základnú školu v tomto školskom roku navštevuje 261 žiakov, materskú školu 77 
žiakov,  školský  klub  detí  73  žiakov  a v školskej  jedálni  sa  denne  varí  cca  200  obedov. 
Krúžkovú činnosť  zabezpečuje  škola  vo vlastnej  kompetencii  a  nespolupracuje  s centrami 
voľného  času.  Ďalej  informoval  o prevádzke  a údržbe  školy,  o financovaní  prenesených 
a originálnych  kompetencií,  o príprave  osláv  50.  výročia  DFS,  o personálnom  obsadení 
pedagogických  a nepedagogických  pracovníkov  a  o počtoch  žiakov  v triedach  na  1.stupni 
základnej školy.  



Diskusia:
Ing. Štefaničiak sa spýtal,  či súčasné dve prvé triedy žiakov základnej školy zostanú dve aj 
v druhom ročníku na budúci  školský rok a čo v oblasti  údržby plánuje škola v najbližšom 
období.
Mgr. Birtus - v druhom ročníku budú súčasné prvé triedy zlúčené. Pri tvorbe rozpočtu obce na 
rok 2014 bude škola žiadať o finančnú podporu na výmenu okien na veľkej budove.
Ing. Švento sa zaujímal o financovanie originálnych a prenesených kompetencií školy
Mgr. Birtus – ohľadom financovania základnej školy sme vstúpili do dohadovacieho konania 
prostredníctvom  obce  na  dofinancovanie.V materskej  škole  je  financovanie  postačujúce 
a školský klub detí a školskú jedáleň vyhodnotím po uzávierke mesiaca október.
Ing. Štefaničiak sa spýtal,  či sa neuvažuje o spojení Základnej školy vo Valaskej Dubovej 
a školy v Likavke.
Mgr. Birtus – zatiaľ sa jednanie ohľadom spojenia škôl neuskutočnilo.
JUDr.  Pavlík  konštatoval,  že  výsledky  monitoru  žiakov  9.  ročníkov  v minulosti  boli  na 
neuspokojivej úrovni a spýtal sa, či v súčasnosti pripravujú nejaké opatrenia na ich zlepšenie, 
čo v budúcnosti môže znamenať dobrý predpoklad pre získanie nových žiakov. JUDr. Pavlík 
sa ďalej zaujímal o projekt modernizácie vyučovacieho procesu.
Mgr.  Birtus  –  žiakov  deviatych  ročníkov  v matematike  a slovenskom  jazyku  pripravujú 
skúsení  kvalifikovaní  pedagógovia  školy  a k projektu  sa  vyjadrím  neskôr,  nakoľko  jeho 
prínos počas môjho dvojmesačného pôsobenia nedokážem zhodnotiť.
Starosta obce konštatoval,  že spolupráca so školou je veľmi dobrá a v budúcnosti  budeme 
hľadať spoločné riešenia na zlepšenie jej podmienok.    

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm.a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov, že je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov OZ a taktiež 3/5 – nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie 
VZN . Starosta obce navrhol Mgr. Petra Brtku za predsedu návrhovej komisie a Ing. Michala 
Šventu  a Ing.  Dušana  Štefaničiaka  za  členov  návrhovej  komisie.  Starosta  obce  otvoril 
diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 67/2013 a). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov 
zápisnice   p.  Igora Martona  a Mgr.  Ivetu  Žerebákovú.  Starosta  obce otvoril  diskusiu.  Bez 
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 67/2013 b). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. 
Starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka  navrhol  zmenu  názvu  bodu  č.  10.  Pôvodný  názov 
„Schválenie  nájomných  zmlúv“,  zmenený  názov  „Prenájom  priestorov  Základnej  školy 
s materskou školou Likavka. 
OZ prijalo uznesenie č. 67/2013 c). Hlasovanie: 9-0-0
Program rokovania po zmene bude nasledovný:
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Všeobecne záväzné nariadenia obce Likavka č. 2/2013 o určení výšky príspevku na           
     činnosť školy a školského zariadenia.
 4. Smernica upravujúca podmienky používania a prevádzkovania motorových vozidiel vo 
      vlastníctve obce Likavka.



 5. Zmena Smernice č. 5/2008 o hospodárení s finančnými prostriedkami na reprezentačné    
     a propagačné účely, občianske obrady, slávnosti, kultúrne a športové akcie obce Likavka.
 6. Doplnok k Územnému plánu obce Likavka.
 7. Zmena rozpočtu na rok 2013.
 8. Žiadosť o zmenu účelu dotácie z rozpočtu obce na rok 2013.
 9. Schválenie udelenia ceny obce.
10. Prenájom priestorov Základnej školy s materskou školou Likavka.
11. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.9.2013 do       
      1.10.2013.
12. Informácie starostu obce.
13. Interpelácie poslancov OZ.
14. Diskusia.
15. Záver.

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení  zo zasadnutí  OZ  vykonala hlavná kontrolórka  obce a konštatovala,  že 
z uznesení od roku 2005 do roku 2011 nevyplývajú žiadne nesplnené úlohy. V roku 2012 
uznesenia  č.  28/2012  a č.29/2012  neboli  splnené  a uznesením  č.  34/2013  obecné 
zastupiteľstvo zmenilo termín splnenia úloh do 31.12.2013. V roku 2013 uznesenie č. 12/2013 
nebolo splnené a uznesením č. 34/2013 obecné zastupiteľstvo zmenilo termín splnenia úlohy 
do 30.9.2013, uvedené uznesenie je splnené len čiastočne.
Diskusia:
Mgr.  Klopta  sa  spýtal  ako  sa  odstránia  nesplnené  úlohy,  ktoré  vyplývajú  z uznesenia  č. 
12/2013. 
Starosta odpovedal, že prednostka OcÚ z dôvodu práceneschopnosti nemohla dohliadnuť na 
komplexné splnenie úloh a navrhol týždeň po zasadaní  OZ zvolať inventarizačnú komisiu 
a navrhnúť odstránenie nedostatkov.
Kontrolórka obce konštatovala,  že nedostatky týkajúce sa inventarizácie sa pravdepodobne 
budú dať odstrániť  v novom informačnom systéme URBIS, v ktorom sa bude účtovať  od 
1.1.2014.
Mgr.  Klopta  sa  spýtal,  kto  urobí  preklopenie  údajov  v účtovníctve,  majetku  a miestnych 
daniach v novom roku, nakoľko sa dáta  v systéme daní nahadzujú ručne. 
Ing. Štefaničiak odporučil, že inventarizačnú komisiu nie je potrebné zvolávať, ale úlohy by 
mal zadať starosta obce a zastupiteľstvo môže predĺžiť termín splnenia úloh.   Mgr. Klopta 
navrhol, aby starosta obce vydal pokyn na odstránenie problémov.
JUDr. Pavlík podal návrh prijať uznesenie OZ, aby sa v termíne od 1.1.2014  plne využíval 
pre jednotlivé činnosti úradu nový informačný systém URBIS.
OZ prijalo uznesenie č. 68/2013 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 68/2013 b). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č.68/2013 c). Hlasovanie: 8-0-0 (Ing. Štefaničiak nebol prítomný počas 
hlasovania v rokovacej miestnosti, nakoľko sa ospravedlnil a opustil rokovanie o 17.45 hod. 
s tým, že sa vráti)

K bodu č. 3: Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 2/2013 o     určení výšky príspevku   
na  činnosť školy a     školského zariadenia.   Predkladateľ: starosta obce.
Diskusia:
Ing. Švento navrhol, aby poplatok v § 2 bod 1) sa zvýšil počas obdobia letných prázdnin a bol 
zaplatený  v časovom predstihu  a režijné  náklady na  čiastočnú úhradu nákladov v školskej 
jedálni v § 4 boli stanovené paušálne v sume 1,–€/mesačne,  pri odobratí minimálne jedného 
obeda.



Mgr. Birtus – riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka konštatoval, že zvýšenie poplatku za pobyt dieťaťa 
v materskej škole počas letných prázdnin je potrebné zvážiť. 
JUDr. Pavlík nesúhlasí so zvyšovaním poplatku za pobyt dieťaťa v materskej škole. 
Ing. Štefaničiak sa vrátil do rokovacej miestnosti o 18.00 hod. 
O predmetnom návrhu VZN č. 2/2013 sa hlasovalo so zmenou v § 4 „Výška príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni“, ktorý znie: 
1. Príspevok na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni pozostáva z príspevku na režijné 
náklady vo výške 1,–€/mesačne za podmienky odobratia minimálne jedného obeda mesačne 
na  stravníka  a z úhrady nákladov na  nákup potravín  podľa  vekových kategórií  stravníkov 
v nadväznosti  na  odporúčané  výživové  dávky  a rozpätia  finančných  pásiem  zverejnené 
Ministerstvom školstva vedy, výskumu a športu SR na internetovej stránke:
a) materská škola: stravníci od 2 do 6 rokov – desiata 0,26 €; obed 0,64 €; olovrant 0,22 €;
                                                                          spolu: 1,12 €;
b) základná škola: stravníci od   6 do 11 rokov - obed 0,95 €;
                              stravníci od 11 do 15 rokov – obed 1,01 €.

2.  Príspevok  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v školskej  jedálni  zákonný  zástupca  uhrádza 
v hotovosti priamo do pokladne školy alebo bezhotovostným prevodom na účet školy číslo 
účtu 8338901005/5600, ktorý je vedený v Prima banke Slovensko, a.s. Ružomberok alebo 
poštovou poukážkou do 10. dňa v príslušnom kalendárnom mesiaci.
OZ prijalo uznesenie č. 69/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 4: Smernica upravujúca podmienky používania a     prevádzkovania motorových   
vozidiel vo vlastníctve obce Likavka. Predkladateľ: Mgr. Vladimír Klopta – poslanec OZ.
Diskusia:
Mgr. Peter Brtko navrhol opravu v čl. 2 bod 2. Návrhu predmetnej smernice, nakoľko OHZ 
Likavka má určených viacerých vodičov, tak je potrebné vykonať zmenu nasledovne:
„Vedením  motorového  vozidla  môže  byť  poverený  starosta  a zamestnanci  obce,  poslanci 
obecného zastupiteľstva, určení vodiči OHZ Likavka a riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka“.
OZ prijalo  uznesenie  č.  70/2013.  Hlasovanie:  8-0-0  (Ing.  Švento  počas  hlasovania  nebol 
prítomný v rokovacej miestnosti)

K bodu  č.  5:  Zmena  Smernice  č.  5/2008  o     hospodárení  s     finančnými  prostriedkami  na   
reprezentačné  a     propagačné  účely,  občianske  obrady,  slávnosti,  kultúrne  a     športové  akcie   
obce Likavka.  Predkladateľ:  starosta  obce,  ktorý  informoval  o potrebe zvýšenia sumy na 
vecný  dar  na  oslavy  Mikuláša  z 2,-€/  na  dieťa  a obyvateľa  zariadenia  sociálnych  služieb 
v Likavke na 3,–€/ na dieťa a obyvateľa zariadenia sociálnych služieb v Likavke.
Diskusia:
JUDr. Pavlík navrhol, aby neprevzaté balíčky detí a obyvateľov zariadení sociálnych služieb 
v Likavke,  boli následne odovzdané do Materskej školy v Likavke.
OZ prijalo uznesenie č. 71/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 6:  Doplnok k     Územnému plánu (ÚP) obce Likavka  . Predkladateľ: starosta obce, 
ktorý  podal  informácie  o žiadostiach  p.  Violy  Kačníkovej,  ktorá  má  záujem  o výstavbu 
rodinného domu na ul. Mikuštiakovej na parcelách, ktoré sú vedené ako záhrady a doc. Ing. 
Pavla Lizáka, PhD., ktorý žiada o zmenu v ÚP z dôvodu rozvoja bytovej výstavby, rekreácie 
a cestovného ruchu v obci, v časti bývalej Strelnice a ulici Pod hradom, tieto boli predmetom 
rokovania OZ konaného 4.9.2013 a nových žiadostí Regiónu Liptov – Oblastnej organizácie 
cestovného ruchu, ktorá žiada  zapracovať do ÚP cykloturistickú trasu, doc. Lizáka na nové 
zmeny  v rámci  rozvoja  bytovej  výstavby,  rekreácie  a cestovného  ruchu  a taktiež  potreba 



vykonania  zmien  v súvislosti  s možnosťou  výstavby   obecných  nájomných  bytov  v obci 
Likavka. Starosta ďalej informoval o ponuke  TREOS – stavebnej a obchodnej spoločnosti 
z Liptovského Mikuláša na výstavbu nájomných bytov, o hľadaní vhodnej lokality na takúto 
výstavbu,  kde  dal  do  pozornosti  bývalú  Pastiereň  (v  súčasnosti  ihrisko  za  požiarnou 
zbrojnicou), ktorá podľa jeho názoru nie je najvhodnejšou lokalitou a parcelu s rozostavanou 
budovou  v objekte  Lippek  v Likavke,  ktorá  by  mohla  spĺňať  účel  na  výstavbu  obecných 
nájomných bytov . 
Starosta v súvislosti s doplnkami k Územnému plánu obce Likavka uviedol, že výdavky na 
zmenu ÚP by predstavovali cca 5.400,–€ a túto sumu by žiadatelia uhradili.
Diskusia:
JUDr.  Pavlík  konštatoval,  že  v prípade  výstavby  obecných  nájomných  bytov  je  potrebné 
akceptovať lokality, ktoré boli na daný účel určené v Územnom pláne obce, napr. v blízkosti 
centra sociálnych služieb Likava v Likavke.
Mgr. Brtko upozornil na problémový schvaľovací proces pri zmene Územného plánu obce 
Likavka a pribúdajúce nové žiadosti.
Ing. Štefaničiak uviedol, že obecné zastupiteľstvo a starosta by mali hľadať vhodnú lokalitu, 
ktorá spĺňa podmienky výstavby bytov, ale zmeny v ÚP zatiaľ nie potrebné vykonať. Ďalej 
odporučil  vykonať  prieskum  ohľadom  záujmu  občanov  o byty,  vyhotoviť  ich  zoznam 
a konštatoval, že pri nájomných bytoch obec vstupuje do rizika splácania nájmu bytov.
JUDr. Pavlík povedal, že so zástupcom spoločnosti TREOS sa rozprával, ktorá na parcele 
v objekte  Lippek  v Likavke  v prípade  výstavby  navrhuje  postaviť  70  bytov,  z dôvodu 
rentability   investičnej  akcie.  JUDr.  Pavlík  uviedol,  že  je  potrebné zadať  úlohy ohľadom 
vykupovania  pozemkov  pod  bytovú  výstavbu  pracovníkovi  stavebného  úradu  a hľadať 
spoločné riešenia.
Starosta obce odpovedal, že pracovník stavebného úradu v súčasnosti prebral  časť agendy 
prednostky OcÚ  počas jej neprítomnosti.
Ing.  Švento  upozornil  na  problémy  s vlastníctvom  nájomných  bytov  obcou,  hlavne  ich 
údržby, platenia a účtovania nájomného a vyjadril nesúhlas so zmenou ÚP.
P. Marton odporučil pokračovať v plánovanej IBV Úboč – farský úrad a nie schvaľovať nové 
možnosti.
OZ neprijalo uznesenie č. 72/2013. Hlasovanie: 0-9-0

K bodu č.  7: Zmena rozpočtu obce na rok 2013.  Predkladateľ:  starosta obce,  oboznámil 
prítomných s návrhom zmeny rozpočtu.
Diskusia:
Mgr. Klopta upozornil na Podprogram 7.5 – Oprava chodníka popri štátnej ceste  I/59, ktorý 
nie je potrebné zvýšiť, ale ponechať pôvodnú sumu 22.000,–€; 
Program  15  –  Výstavba,  územný  plán  ponechať  0,–€  a túto  sumu  presunúť  do  príjmu; 
Podprogram 7.1 – Zimná a letná údržba komunikácií na mzdy ponechať 0,–€.
JUDr. Pavlík žiadal informácie k niektorým položkám v návrhu zmeny rozpočtu a zároveň 
žiadal  vysvetlenie,  z akého  dôvodu  zverejňovanie  informácií  obce  na  webovú  stránku 
nerealizuje niektorý zamestnanec obce.
Starosta  podal  informácie  na vysvetlenie  k niektorým položkám v návrhu zmeny rozpočtu 
a odpovedal k zverejňovaniu informácií,  že časť zverejnení je zadávaná pracovníčkou obce 
a časť zabezpečuje externý dodávateľ, ktorý je zároveň správcom obecnej webovej stránky.
Mgr. Klopta tlmočil stanovisko finančnej komisie, ktorá odporúča návrh na zmenu rozpočtu 
schváliť.
Ing. Švento odporúča zmenu rozpočtu schváliť.
OZ neprijalo uznesenie č. 73/2013. Hlasovanie: 4-0-5



K bodu č. 8: Žiadosť o     zmenu účelu dotácie z     rozpočtu obce na rok 2013.   Predkladateľ: 
starosta obce informoval o žiadostiach OŠK Likavka a Dedinskej folklórnej skupiny Likava.
Diskusia: 
JUDr. Pavlík sa spýtal,   či  po schválení  predmetnej  žiadosti  bude OŠK rešpektovať novú 
Smernicu  upravujúcu  podmienky  používania  a prevádzkovania  motorových  vozidiel  vo 
vlastníctve obce Likavka. 
Ing. Švento navrhol danú problematiku OŠK riešiť pri novom schvaľovaní rozpočtu obce na 
rok 2014.
OZ neprijalo uznesenie č. 74/2013a). Hlasovanie: 2-0-6
OZ prijalo uznesenie č. 74/2013 b). Hlasovanie: 8-0-0
(p.  Igor  Marton  nebol  prítomný  počas  hlasovaní  v rokovacej  miestnosti,  nakoľko  sa 
ospravedlnil a opustil rokovanie o 19.45 hod. s tým, že sa vráti)

K bodu č. 9: Schválenie udelenia ceny obce.  Predkladateľ: starosta obce informoval, že pri 
príležitosti 50. výročia založenia Detského folklórneho súboru Likava navrhuje udeliť cenu 
obce Likavka vedúcim detského folklórneho súboru, ktorí  sa najdlhšie a v najväčšej  miere 
podieľali na jeho činnosti a stáli pri jeho vzniku nasledovne: p. Ivanovi Pišekovi, p. Jánovi 
Žingorovi a p. Ladislavovi Mlákovi in memoriam.
Diskusia: 
P. Peniak sa pýtal či by do tohto návrhu nemal byť zaradený p. V. Struhár.
Ing. Klačko a starosta odpovedali, že sú členmi prípravného výboru osláv 50. výročia vzniku 
DFS  Likava  a členovia  výboru  spoločne  schvaľujú  výber  osôb,  ktoré  budú  ocenené 
a odmenené za činnosť počas trvania DFS Likava.
OZ  prijalo  uznesenie  č.  75/2013.  Hlasovanie:  8-0-0  (p.  Marton  nebol  prítomný  počas 
hlasovania v rokovacej miestnosti)

K bodu  č.  10:  Prenájom  priestorov  Základnej  školy  s     materskou  školou  Likavka.   
Predkladateľ:  starosta  obce informoval  o zámere   prenajať nebytové  priestory v Základnej 
škole s materskou školou súpisné č. 1049, parc. č. C-KN 2043/6, ktoré sú zapísané na LV č. 
1167  na  základe  žiadostí  z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa,  ktorým  je  vykonávanie 
mimoškolských športových aktivít detí a mládeže z Likavky a okolia, podľa §9a ods. 9 písm. 
c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a dodal, že prenájom 
priestorov sa  bude schvaľovať na najbližšom riadnom rokovaní OZ.
Diskusia:
Ing.  Švento  uviedol,  že  školy  s právnou  subjektivitou  by  zmluvy  týkajúce  sa  nájmu 
nebytových priestorov mali schvaľovať vo vlastnej kompetencii.
Starosta  odpovedal,  že  povinnosť  obce  takto  postupovať  vyplýva  z dokumentu  Zásady 
hospodárenia s majetkom obce Likavka.
Ing. Švento navrhuje pripraviť zmenu v zásadách hospodárenia s majetkom obce, aby štatutár 
ZŠ s MŠ Likavka zmluvy mohol uzatvárať samostatne.
Mgr. Žerebáková upozornila na potrebné náležitosti zmluvy, hlavne kompletné identifikačné 
údaje nájomcu.
OZ  prijalo  uznesenie  č.  76/2013.  Hlasovanie:  8-0-0  (p.  Marton  nebol  prítomný  počas 
hlasovania v rokovacej miestnosti)

K bodu č. 11 Správa hlavného kontrolóra obce o     výsledkoch kontroly za obdobie od 1.9.2013   
do  1.10.2013. Predkladateľka:  Mgr.  Janka  Pavlíková,  hlavná  kontrolórka  Obce  Likavka. 
V správe  podala  informácie  o kontrolovanom  subjekte:   Obecný  úrad  Likavka,  kde  bola 
vykonaná kontrola  zákonnosti,  hospodárnosti,  účinnosti  a efektívnosti  v oblasti  stravovania 
zamestnancov na Obecnom úrade v Likavke za 1.polrok  2013.



Diskusia:
JUDr. Pavlík upozornil starostu na neustále porušovanie pracovnej disciplíny zamestnancov 
týkajúcej sa pracovného času.
OZ  prijalo  uznesenie  č.  77/2013.  Hlasovanie:  8-0-0  (p.  Marton  nebol  prítomný  počas 
hlasovania v rokovacej miestnosti)
P. Marton sa do rokovacej miestnosti vrátil o 20.30 hod. 

K bodu č. 12: Informácie starostu obce.
Starosta obce podal informácie o realizovaných prácach a akciách:

- zber separovaného odpadu bol posilnený presunutím kontajnerov na ul. Puškáreň;
- z dôvodu havarijného stavu plynového kotla v zubnom a detskom zdravotnom 

stredisku bol zakúpený nový kotol pre daný objekt;
- do kultúrneho domu po revízii plynových kotlov bolo objednané čerpadlo;

      -    v rámci Programu cezhraničnej spolupráce Poľsko – Slovenská republika bola zaslaná  
            2. monitorovacia správa s výdavkami do 30.9.2013 riadiacemu orgánu;
      -    uskutočnilo sa stretnutie stavebnej a obchodnej spoločnosti Stavoindustria, a.s. na 
           Obecnom úrade v Likavke za prítomnosti stavebnej komisie OZ o možnosti výstavby a 
           financovania nájomných obecných bytov;
      -    pri železničnej bytovke č. 957 bude potrebné vyčistiť koryto Likavčianky, nakoľko
            bol zaznamenaný vzostup spodnej vody a v tejto súvislosti starosta  písomne o danej   
            situácii informoval Povodie Váhu, ŽSR, SC ŽSK, SAD Ružomberok;
      -    1.10.2013 vznikol požiar na objekte budovy Detský domov Detský smiech v Likavke. 
            Od pracovníkov  a detí bol obci doručený ďakovný list za pomoc pri tomto nešťastí, 
            ktorý bude uverejnený na obecnej web stránke;

- rozšírenie kamerového systému bude v najbližších dňoch ukončené v areáli ZŠ s MŠ 
a pri kultúrnom dome;

- pri  asfaltovaní  komunikácie  I/59 firmou Eurovia nebol dodržaný plánovaný termín 
ukončenia  prác  a z tohto  dôvodu  rekonštrukcia  chodníka  pozdĺž  tejto  komunikácie 
musela  byť  oddialená,  v súčasnosti  sa  rekonštrukcia  realizuje,  búracie  práce 
zabezpečuje obec a stavebné práce  firma JH Road;

- predpríprava pre autobusovú zastávku a položenie dlažby na ostrovčeku pri 
novinovom stánku boli ukončené;

- výstavba turistickej a informačnej kancelárie prebieha podľa plánu;
- na križovatke na Železničnej ulici pri rod. dome č. 13 sa uskutočnilo vytýčenie sietí 

a obec zabezpečuje výkopové práce pre odvod dažďovej vody;
- na križovatke pri železničnej bytovke č. 957 bolo osadené dopravné zrkadlo, podobné 

plánujeme namontovať aj v zákrute pri farskom úrade;
- Povodie Váhu Ružomberok zabezpečuje reguláciu potoka na ul. Mikuštiakovej;
- pri rodinných domoch č. 40-44 obec realizovala odvodnenie komunikácie;
- aktivity  v našej  obci budú publikované v regionálnej tlači Spoločník. 
Starosta obce ďalej informoval o pripravovaných prácach a akciách:
- montáž verejného osvetlenia po rodinný dom č. 1058;
- čistenie potoka za  budovou ZpS a DSS Senires Likavka;
- školenie pre pracovníkov obce, ktorí budú zabezpečovať prechod detí pred 

vyučovaním cez prechod pre chodcov na komunikácii I/59;
- 9.11.2013 sa uskutočnia Voľby do orgánov samosprávnych krajov;
- na 15.11.2013 sa pripravujú oslavy 50. výročia založenia Detského folklórneho súboru 

Likava;
- v rámci Programu cezhraničnej spolupráce Poľsko – Slovenská republika našu obec 

23.11.2013 navštívia partneri z Poľska.



Kultúrne a spoločenské podujatia:
- 10.10.2013 sa uskutočnil koncert Jozefa Ivašku,
- 11.10.2013  súťaž  Miss  hasička  v Prahe,  kde  zvíťazila  naša  členka  OHZ  Stanka 

Halušková,
- 23.10.2013 sa v sále kultúrneho domu stretli jubilanti z obce

OZ prijalo uznesenie č. 78/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 13: Interpelácie poslancov OZ.
Ing. Štefaničiak informoval, že  spolu so starostom obce vykonali šetrenie v stolárskej dielni 
a konštatoval, že rozmery EURO okien vyrobených firmou DUMAR v roku 2011 súhlasia so 
stavebnými  otvormi  súčasných  okien  dielne  a tým  opravil  svoje  tvrdenie  o nevhodnosti 
vyrobených  EURO  okien  na  osadenie  do  budovy  stolárskej  dielne  z predchádzajúceho 
zastupiteľstva. Okná odporúča osadiť.
JUDr. Pavlík navrhol, nepokračovať ďalej v zhodnocovaní budovy stolárskej dielne.
JUDr. Pavlík na podnet občana odporúča s dopravným inšpektorátom riešiť na komunikácii 
I/59  dopravnú značku s obmedzením rýchlosti 50 km, nakoľko označenie hranice obce je od 
seba značne vzdialené a vodiči nerešpektujú maximálnu povolenú rýchlosť v obci.
Ing.  Klačko  v súvislosti  s pripravovanými  oslavami  50.  výročia  založenia  DFS  Likava 
požiadal starostu  o zabezpečenie ozvučenia sály kultúrneho domu podľa požiadaviek režiséra 
programu, povolenie vstupu do sály KD od 12.11. do konania osláv a pomoc pri zabezpečení 
videozáznamu programu.
P.  Peniak  požiadal  o umiestnenie  kontajnera  na  plechovky  na  ul.  Pod  hradom.  Navrhol 
uzamykať  areál  ZŠ s MŠ Likavka  z dôvodu vandalizmu.  Vyslovil  uznanie  k doprave  detí 
autobusom  z Valaskej  Dubovej  cez  Družstevnú  ulicu,  z dôvodu  ich  bezpečnosti  Ďalej 
upozornil  na  znečistené  komunikácie  motorovými  vozidlami  pri  ťažbe  dreva  na  ul.  Pod 
hradom a potrebu premiestnenia verejného osvetlenia pri autobusovej zastávke Likavka hrad.
Mgr. Žerebáková upozornila na neodstránený stavebný odpad pred rodinným domom 226.
P. Marton upozornil na znečisťovanie okolia novinového stánku neprispôsobivými občanmi, 
ktorí sa tam pravidelne stretávajú.
OZ prijalo uznesenie č. 79/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 14: Diskusia
Ing. Štefaničiak  opätovne upozornil na neustále vyvážanie stavebného materiálu z búracích 
prác  pod   Borovinu,  ktoré  môže  v budúcnosti  spôsobiť  stúpnutie  vodnej  hladiny  potoka 
a spôsobiť škody na rodinných domoch a ekosystéme.
Starosta odpovedal, že v danej lokalite sa vytvára len dočasná skládka, z ktorej materiál bude 
použitý na výstavbu cesty k novým rodinným domom na ulici Pod hradom.
JUDr. Pavlík navrhuje inštaláciu fotografických pascí proti znečisťovateľom.
OZ prijalo uznesenie č. 80/2013. Hlasovanie: 9-0-0  

K bodu č. 15: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Mgr. Irena Marošová, v. r.     Mgr. Iveta Žerebáková, v. r.                 Ing. Marián Javorka, v. r.
zapisovateľka       overovateľka      starosta obce

Igor M a r t o n, v. r.
overovateľ


